
KGC: Referat af bestyrelsesmøde d. 29. aug. 2022 

Afbud fra Per Plejdrup, Per Lauesen, Lars Nielsen og Regina Braun 

Det var et meget kort bestyrelsesmøde, hvor vi sluttede med at forberede os på 

mødet med udvalgene for ”Klubber i klubben”. På dette møde var alle klubber 

repræsenteret, og vi udvekslede idèer og aftalte at mødes igen i løbet af vinteren, 

når de enkelte udvalg har haft mulighed for at drøfte emnerne i deres klub. På den 

måde regner vi med at nå frem til forbedringer, vi alle kan have glæde af fra næste 

sæson.  

 

1. Nyt fra kontor og formand: 
I løbet af august måned er medlemstallet øget med 10 seniormedlemmer og 6 

flexmedlemmer, så vi nu er oppe på 865. 

Projektet med vindafskærmning af tunnelen sættes i gang snarest. 

 

2. Andet: 
Vi nedsætter et disciplinærudvalg, der kan behandle uoverensstemmelser, 

der måtte opstå mellem de enkelte medlemmer eller mellem gæster og 

medlemmer. 

 

3. Dato for næste møde: 
Onsdag d. 28. sep. kl. 18 

 


